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                        Dnr. VDN 2022/0028 

Sammanställning av enkätsvar från röstmottagare – Allmänna valet 

11 september 2022 

En enkät har skickats till utvalda röstmottagare som har arbetat med det allmänna valet 11 
september 2022. 
 
Frågorna i enkäten är i stort sett samma frågor som skickades ut till röstmottagare efter det 
allmänna valet 2010, 2014 och 2018. Enkäten har till syfte att ge feedback på vad som var bra 
men också och vad som kan förändras, förtydligas eller förbättras. Svaren ligger till grund för 
planeringen inför det allmänna valet 2026.  
 
Enkäten har skickats till följande röstmottagare 
- Ordförande och vice ordförande i respektive valdistrikt 
- 2 röstmottagare i respektive valdistrikt 
- 9 röstmottagare som arbetade med förtidsröstningen under perioden 24 augusti till 11 
september.  
 
Enkäten består av frågor som ska graderas mellan mycket dåligt, dåligt, bra, mycket bra och vet 
ej/inga synpunkter. Det finns också möjlighet att lämna kommentarer och synpunkter.  
 
Redovisningen sker enligt följande 
 
1. Svar från ordförande och vice ordförande  
2. Svar från röstmottagare i vallokal 
3. Svar från röstmottagare i samband med förtidsröstningen med sammanfattning av 
kommentarer. 
4. Svar per vallokal, dvs. ordförande och vice ordförande samt röstmottagare med 
sammanfattning av kommentarer. 
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1. Svar från ordförande och vice ordförande 
 
Enkäten har skickats till 50 ordföranden och vice ordföranden (25 ordföranden och 25 vice 
ordföranden) och av dessa har 20 personer besvarat enkäten. I det fall antalet svar inte stämmer 
överens med antalet besvarade enkäter beror det på att personen har valt att inte svara på just den 
frågan.  
Sammanfattning av kommentarer som har lämnats redovisas under respektive vallokal. 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

5 
 

8 6 1  

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

1 
 

3 13 3  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

15 
 

5  

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

1 
 

 7 11  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

 1 11 8  

Vallokalen ur 
ett 
tillgänglighets-
perspektiv 

 1 13 6  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

 1 7 7 5 

 
På valdagen 

 
 

 7 10 2 

På valkvällen/ 
valnatten 

1  6 9 3 
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Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

2 9 8 1 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen 
synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

2 7 9 2  

Arbetet med 
köhantering 

1 3 14 2  

Valsedelräknaren 
 

6  7 3 3 

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 7 8 4 
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2. Röstmottagare – vallokal 

Enkäten har skickats till 50 röstmottagare – vallokal och av dessa har 11 personer besvarat 
enkäten. I det fall antalet svar inte stämmer överens med antalet besvarade enkäter beror det på 
att personen har valt att inte fylla i just den frågan. 
Sammanfattning av kommentarer som har lämnats redovisas under respektive vallokal. 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

2 
 

3 5 1 1 

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

10 
 

2  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  2 4 6 
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

2 3 4 2 1 

Arbetet med 
köhantering 

 1 7 4  

Valsedelräknaren 
 

2 4 1 2 2 

 

Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1 7 4  
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3. Röstmottagare – förtidsröstning 

Enkäten har skickats till 9 röstmottagare – förtidsröstning och av dessa har 4 personer besvarat 
enkäten. I det fall antalet svar inte stämmer överens med antalet besvarade enkäter beror det på 
att personen har valt att inte fylla i just den frågan. 
 
Hur upplevde du utbildningen i Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

1 
 

 3   

 
Hur upplevde du förtidsröstningen i stort? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1 3   

 
Hur fungerade? 

 Mycket 
dåligt 

Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen 
synpunkt 

Röstningslokalen 
i stort 

 2 2   

Röstningslokalen 
ur ett 
tillgänglighets-
perspektiv 

1  2 1  

 
Hur upplevde du stödet från kansliet under förtidsröstningen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 2 2  

 
Hur fungerade? 

 
 

 
Mycket dåligt 

 
Dåligt 

 
Bra  

 
Mycket bra 

Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

1  2   

Arbetet med 
köhantering 

 1 2   

 
Sammanfattning av synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 

 Lokaler för förtidsröstning skulle behöva vara större. 

 Långa köer med väntetid. 

 Kösituationen i Alceahuset förbättrades när vi fick ett till valsedelställ. 

 Arbetet med insynsskyddade valsedelställ genererar längre köer. 

 Valkuverten var svåra och stoppa ner valsedeln i vilket gjorde att vi fick öppna upp varje 
kuvert för och hjälpa till. 
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 Utbildningen var rörig och ostrukturerad. 

 Rotation av arbetsuppgifterna skulle behöva styras upp. Risk för misstag ökar om 
personer suttit för länge och blivit ouppmärksamma. 
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4. Svar per vallokal 

Nedan redovisas en sammanställning av inkomna synpunkter som inkommit från respektive 
vallokal. En del röstmottagare har lämnat synpunkter eller kommentarer och dessa kommer att 
redovisas under respektive vallokal.  
 

Följande vallokaler har inte besvarat enkäten 

Hacksta V,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 01.32. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Margretelund,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 02.36. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Roslagskulla-Åsättra,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 04.31. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Skånsta,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 01.55. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Åkerstorp,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 01.15. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 
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Berga SÖ,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 02.41. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 2 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

1 
 

1 1   
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

2 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1 2 
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

 1 1 1  

Arbetet med 
köhantering 

  2 1  

Valsedelräknaren 2 
 

1    

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Missnöjd med utbildningen. Lärde mig allt via webben och under de dagar jag arbetade 
med förtidsröstningen. 

 Valsedelställen är en ”propp” i valprocessen och för många svåra att förstå. 

 Valsedelräknarna fungerade inte, de kom fram till olika resultat. 

 Bra schema för röstmottagarna i vallokalen. Skönt med längre raster (2 tim) för att hinna 
hem och tillbaka. 

 Hade uppskattat utbildning om gällande regler, vad som händer om något går fel samt 
hantering av personer som ifrågasätter ordningen i vallokalen. Angående 
ordförandeutbildningen hade jag gärna haft diskussioner om hur man hanterar olika 
situationer tex störande personer eller propaganda. 
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Berga NV,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 04:30. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

1 
 

    

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

1 
 

    

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

 1    

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

 1    

På valkvällen/ 
valnatten 

1     

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1    

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

1 
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

 
 

1  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

 1    

Arbetet med 
köhantering 

  1   

Valsedelräknaren 
 

1     

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

• Medarbetarurvalet. Det borde vara någon form av gallring och rimligen även någon form 
av kunskapskontroll.  

• Rösträkningsmaskiner. Här har ni den enskilt största förbättringspotentialen av hela 
rösträkningsprocessen. Bra rösträkningsmaskiner kan korta arbetsinsatsen under valnatten. 

• Utbildningen. Fokus ska ligga på röstlängdshantering och hur poströster, ångerröster 
samt ombudsröster ska hanteras. Detta måste vara välkänt av samtliga rösträknare efter 
utbildningen. 

• En fördjupad ordförandeutbildning som läggs vid annat tillfälle än röstmottagarutbildningen. 
Här ska ni dra nytta av de erfarenheter som finns bland tidigare ordförande. 
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Hacksta Ö,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 00.47. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

    1 

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

   1 

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  1   

Arbetet med 
köhantering 

   1  

Valsedelräknaren 
 

  1   

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 
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Ljusterö,  

Distriktet anlände till kommunhuset klockan 02.48. 

Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Röstmottagare, 2 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

     

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

     

På valkvällen/ 
valnatten 

     

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

    

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 2   
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1 1 
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  1 1  

Arbetet med 
köhantering 

  1 1  

Valsedelräknaren 
 

 1  1  

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Arbetet fungerade överlag väldigt bra. Utbildningen var lärorik, men powerpointen 

skulle kunna få sig ett upplyft. Långa texter på powerpoint gör att man snabbt tappar 

fokus. 

 Insynsskyddade valsedelställ orsakar köer. På valdagen fanns det 2 st vilket 

underlättade, men under förtidsröstningen var det ett problem. 

 Mindre fokus under utbildningen på hur lokalen ska möbleras och mer fokus på det 

faktiska arbetet kring förtidsröster och rösträkningen. Valmyndighetens filmer samt 

skriftliga information fanns att tillgå vilket löste alla eventuella problem. 
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Tråsättra,  

Distriktet anlände till kommunhuset klockan 01.53. 

Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Röstmottagare, 2 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

1 1  1  
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

1  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 1 
 

2   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  1 1 1 
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

1 2    

Arbetet med 
köhantering 

 1 2   

Valsedelräknaren 
 

1 1    

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Kraftig köbildning. Kontroll och att hålla ordning på valsedelställen förlängde kön. 

 Arbetet med dom insynsskyddade valsedelställen var mycket tidskrävande. 

 Valsedelräknaren fungerade inte. 

 Komplettera anvisningsskyltarna utanför vallokalen med information om valdistrikt så att 
väljare inte ställer sig i fel kö. 

 Ett valdistrikt, en vallokal. 

 Stökigt med två skolor, Tråsättra och Margretelund nära varandra. 

 Utbildningen var rörig och saknade struktur. 

 Tidigare erfarenheter var att man cirkulerade arbetsuppgifterna, vilket var bra. 

 Ingen respons hos ansvariga för cirkulation av arbetsuppgifter vilket var jobbigt. 
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Brevik,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 01:55. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

     

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

     

På valkvällen/ 
valnatten 

     

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

    

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

 1    

Arbetet med 
köhantering 

  1   

Valsedelräknaren 
 

    1 

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Förbättring kan ske i utbildningen, vet dock inte konkret hur detta skulle behöva gå till. 

Mycket information på ganska kort tid för nybörjare. Mycket blir klarare i praktiken men 

man kunde nog haft med några övningar. 

 Kunde behövts en ytterligare person för att hålla koll på valsedelställen. 
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Björksättra-Högsättra,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 01.47. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1  1  
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   2  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  1  1 

Arbetet med 
köhantering 

   2  

Valsedelräknaren 
 

   2  

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Till nästa val skulle en liten skiva vid entrén kunna underlätta passage för rullstol, 
permobil och liknande. 

 På det stora hela hade vi ett ok flöde i vallokalen under valdagen men ytterligare ett 
valsedelställ hade varit bättre. 

 Utbildningen var alldeles för lång och angiven sluttid överskreds rejält.  

 Vad gäller utbildningen så var den alldeles för lång. Den i inbjudan angivna sluttiden 

överskreds men hade sannolikt kunnat hållas om föredragarna synkat sina budskap. Bra 

dock med frågestund vid utbildningen och att så stor del av valkansliet fanns på plats vid 

utbildningen så man fick ett ansikte till namnet på listan. 
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Rydbo,  

Distriktet anlände till kommunhuset klockan 01.40. 

Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

    1 

På valkvällen/ 
valnatten 

    1 

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

   1 

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1    
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

 
 

1  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

    1 
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

1     

Arbetet med 
köhantering 

  1   

Valsedelräknaren 
 

  1   

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Utbildningen saknade övningar på svåra moment. 

 Saknades information om ordförandes/vice ordförandes ansvarsområde. 

 Fler platser för att välja valsedlar krävs, då krävs även mer personal. 

 Vallokalen fungerade bra, men ostädat då vi kom och mycket jobb att flytta möbler. 

 De insynsskyddade valsedelställen var källa till köer och irritation. 

 Arbetet med köhantering fungerade bra tack vare tillräckligt stora lokaler 

 Valsedelräknaren fungerade bra, men bara lite stukade valsedlar gav problem.  
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Flaxenvik-Grindmossen,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.55. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

     

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

     

På valkvällen/ 
valnatten 

     

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

    

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1    



                                                                                                                                    
                                     

25 
 

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

 
 

1  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

    1 
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  1   

Arbetet med 
köhantering 

  1   

Valsedelräknaren 
 

     

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Om fler vallokaler finns i samma byggnad erfordras en vägvisare. 
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Skärgårdsstad,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 02.02. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  1   

Arbetet med 
köhantering 

  1   

Valsedelräknaren 
 

  1   

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Kan för kommande val vara bra om det finns två insynsskyddade valsedelsställ. 
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Smedby,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 02.25. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  1   

Arbetet med 
köhantering 

  1   

Valsedelräknaren 
 

  1   

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Vallokalen i Smedby (Solskiftesskolan) är bra. Men om det blir flera bås för valsedlar 

nästa val så kan en större lokal behövas. 
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Svinninge,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 02.18. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

  1   

På valkvällen/ 
valnatten 

  1   

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  1   
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

 1    

Arbetet med 
köhantering 

  1   

Valsedelräknaren 
 

  1   

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Köbildningen var den stora utmaningen vilket medförde att team Svinninge inte hann 
räkna förtidsrösterna. Kunde först börja räkna röster ca kl 21. 
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Fredsborg,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 01.40. 
Ordförande och vice ordförande, 2 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

1 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  2  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

  2   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

  1  1 

På valkvällen/ 
valnatten 

  2   

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  2  

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  2  

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

1 
 

1 1   
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

3 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 1 
 

2   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  2 1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  2 1  

Arbetet med 
köhantering 

 2 1   

Valsedelräknaren 
 

 1   2 

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Att partier fick stå ute och dela ut sina egna valsedlar tyckte jag ledde till förvirring bland 
väljarna, jag skulle personligen vilja se att inga partier står utanför vallokalerna. 

 Utbildningen gick inte igenom grunder och var förvirrande för förstagångsröstmottagare.  

 Stödet från valkansliet på valdagen var mycket bra. Inte mycket hjälp behövdes men när 
det behövdes fick vi bra stöd av kansliet. 

 Arbetet med insynsskyddade valsedelställ fungerade bra, men folk tog sig för lång tid att 
välja valsedlar pga förvirring. 

 Arbetet med köhantering fungerade bra, men folk började ibland lägga i sedeln i kuvertet 
innan de kommer till skärmarna vilket både ledde till förvirring och störning i köerna. 

 Valsedelräknaren fungerade dåligt. 

 Vallokalen fungerade bra, men var lite svårt att hitta då det var flera valdistrikt i en 
byggnad och skyltning kunde varit bättre. 

 Lokalen Skärgårdsgymnasiet var inte bra. Kö utanför och ingen hänvisning till respektive 
valdistrikt. Trångt vid valsedelbåsen. 
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Runö,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 00.30. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

  1   

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

1 
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

   1  

Arbetet med 
köhantering 

  1   

Valsedelräknaren 
 

1     

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Utbildningen var opedagogisk och ofullständig. 

 Sammansättningen fungerade väldigt bra – trots att alla utom vice var nya. 

 Valsedelräknaren fungerade inte alls. 

 Kontakten med vaktmästare/kontaktperson fungerade bra, mycket hjälp.   

 Om man ska ha flera valdistrikt i Skärgårdsgymnasiet, vi var tre, skulle antingen matsalen 

kunna användas med gemensamt insläpp – och valsedelställ och därefter röstmottagare 

som visar vidare till tre delar av matsalen – eller bara två valdistrikt. Det fungerar inte om 

man ska använda huvudingången. 
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Säby,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 00.25. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

    1 

På valkvällen/ 
valnatten 

  1   

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

    

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1 1   
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

 1 1 

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  1 1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

1  1   

Arbetet med 
köhantering 

  2   

Valsedelräknaren 
 

    2 

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Vårt valdistrikt hade ingång bredvid ett annat valdistrikt. Väljare ställde sig i fel kö och vi 
fick med jämna mellanrum tala om det för folk. Kan skyltas bättre till nästa gång. 

 I övrigt flöt allt på väldigt bra och det var trevliga arbetskamrater. Gör gärna om även om 
det är en lång dag/natt. 
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Söra N,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 02.21. 
Ordförande och vice ordförande, 2 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 2   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1 1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

  2   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

  2   

På valkvällen/ 
valnatten 

  2   

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 2   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1  1 

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

2    
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

 
 

2  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 2   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  2   
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

 2    

Arbetet med 
köhantering 

 1 1   

Valsedelräknaren 
 

  2   

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Då valdistriktet var stort, drygt 1700 röstande, och en stor andel förtidsröster hade det 
varit bra att vara fler röstmottagare eller rösträknare för att korta tiden för rösträkningen.  

 Fler stationer med valsedlar hade varit önskvärt för att minska köerna.  

 Lokalen var lite trång och svårt att få ett bra flöde, ventilationen fungerade inte. 
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Söra S,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 00.28. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

    

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

 
 

1  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  1   

Arbetet med 
köhantering 

  1   

Valsedelräknaren 
 

   1  

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Vi skulle behövt vara en röstmottagare till delat på Söra S och Söra N för att ordna kön. 
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Tuna,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 02.26. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

  1   

På valkvällen/ 
valnatten 

    1 

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1    

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1   1 
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  2   
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

 1 1   

Arbetet med 
köhantering 

  1 1  

Valsedelräknaren 
 

1  1   

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Fikabrödet var inte så mycket för 7-8 personer. På kvällen hade det varit bättre med en 

landgång eller kraftigare mat. 

 Utbildningen var inte pedagogiskt genomtänkt. 

 En del onödiga diskussioner med representanter för partier som inte kom ”civila” till 

vallokal. 

 En representant för valnämnden var oproffsigt närgången mot en valarbetare som kände 

sig obekväm. 

 Jag förstår problemet men det var frustrerande att behöva vänta på överlämning i 

Alceahuset. Eloge till Securitas hjälpsamma vakt. 
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Österskär V,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 02.17. 
Ordförande och vice ordförande, 2 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

1 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 2   

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

  2   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1 1 

På valkvällen/ 
valnatten 

    1 

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1  1 

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

1 
 

1    
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 2   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

    1 
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

1 1    

Arbetet med 
köhantering 

  2   

Valsedelräknaren 
 

1     

 

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 Utbildningen var tyvärr lite rörig med för litet fokus på det praktiska arbetet i vallokalen. 

 Ordförande borde ha fått extra utbildning/info.  

 Valsedelräknare fungerade inte. 

 Valsedelstället sinkade kön. Mot slutet av dagen fick vi ett extra valsedelställ. 

 Bra sammansättning i vårt team. Väldigt bra med erfarenhet, så alla situationer löste sig 

bra. 

 Det hade behövts fler skyltar från start med namnet på valdistrikten i Österskär. 
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Österskär Ö,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 02.24. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

1    

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

  1   

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 11 september? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

1 
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Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  1   
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  1   

Arbetet med 
köhantering 

1     

Valsedelräknaren 
 

   1  

 

Sammanfattning av övriga kommentarer/synpunkter: 

 

 


